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Zápis z jednání
Zdravotní komise Rady Kraje Vysočina č. 6/2012

konaného dne 19. 9. 2012

Přítomni:

1. Šmardová Hana 4. Havlíček Karel

2. Šajnar Jiří 5. Mojžíš Peter

3. Kafoňková Simona

Omluveni:

1. Antonín Pavel (předseda) 5. Bambasová Jaroslava

2. Kořínek Jiří 6. Holík Pavel

3. Štursová Helena 7. Kettner Lukáš (tajemník)

4. Hájek Pavel (místopředseda)

Hosté:

1. Běhounek Jiří (hejtman Kraje Vysočina) 2. Měrtlová Soňa (OZ)

Program:
1. Zahájení;

2. Schválení programu;

3. Kontrola zápisu;

4. Zhodnocení činnosti zdravotní komise;

5. Závěr.

1. Zahájení zasedání
Z důvodu omluvy předsedy a místopředsedy komise bylo přítomnými členy odsouhlaseno, 
že zasedání povede členka komise Simona Kafoňková. Simona Kafoňková, členka 
Zdravotní komise Rady Kraje Vysočina (dále jen „ZdK“), zahájila jednání. Přivítala všechny 
přítomné a hosty. Dle počtu přítomných členů konstatovala, že komise není usnášeníschopná.

2. Schválení programu
Simona Kafoňková přednesla návrh programu zasedání. Ten byl 5 hlasy schválen.

3. Kontrola zápisu 
K zápisu z minulého zasedání nebyly vzneseny žádné připomínky.

4. Zhodnocení činnosti zdravotní komise
Simona Kafoňková podala informace o zhodnocení činnosti zdravotní komise. Komise se sešla 
v roce 2009 osmkrát, v roce 2010 devětkrát, v roce 2011 devětkrát a roce 2012 pětkrát. 
Komise vznikla dne 13. 1. 2009 na zasedání Rady Kraje Vysočina. Dne 31. 1. 2011 na funkci 
členky zdravotní komise rezignovala paní JUDr. Marie Rusová a jejím nástupcem se stal 
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MUDr. Peter Mojžíš. Mezi nejvýznamnější hosty komise patří: ředitelé všech pěti krajských 
nemocnic a ředitelka Zdravotnické záchranné služby Kraje Vysočina. Výjezdní zasedání se 
uskutečnilo dne 21. 4. 2010 v Nemocnici Jihlava, p.o. a dne 19. 10. 2011 a 16. 5. 2012 v sídle 
pobočky Všeobecné zdravotní pojišťovny Jihlava. 

5. Různé
Jiří Běhounek poděkoval všem členům komise za vzornou práci. Pohovořil o problémech 
smluvní politiky, o sjednoceném lůžkovém fondu, o nedostatku mladých lékařů pro děti a dorost, 
o lékařské zubní pohotovosti. Dále informoval, že v Kraji Vysočina není evidován žádný případ
otravy metylalkoholem. Pokud by nějaký případ nastal, jsou nemocnice povinny tuto skutečnost 
ihned nahlásit. Soňa Měrtlová doplnila, že probíhají společná zasedání se zástupci policie a 
nemocnic, jejichž předmětem je problém s metylalkoholem. Dále informovala o stavu 
přeregistrací.

6. Závěr
Simona Kafoňková poděkovala všem přítomným za účast a ukončila jednání.

Simona Kafoňková v. r.
členka Zdravotní komise Rady Kraje Vysočina

Zpracovala a zapsala Eva Oulehlová dne 20. 9. 2012.




